



**Declaration Form for Relationship with Staff Member(s) or Director(s) of the Bank*
(Applicable to Borrowing Customers)**

*DBS Bank (Hong Kong) Ltd ("DBS") or its parent, DBS Bank Ltd, or any of its other subsidiaries

Please complete and sign this Declaration Form and return to **P.O. Box 400**.

<p><i>(Applicable to Individual Customers)</i></p> <p>Customer Full Name: _____</p> <p>HKID / Passport No.: _____</p>	<p><i>(Applicable to Borrowing Companies)</i></p> <p>Borrowing Company: _____</p> <p>Business Registration / Company Registration No.: _____</p> <p>Full Name of related or connected person in the Borrowing Company: _____ _____ (Position Held)</p>
---	--

I / We am / are / will become a relative / spouse of a director(s) or employee(s) of DBS, DBS Bank Ltd, or any of its other subsidiaries on or after 9 September 2017.

Name of the relevant director or employee in English: _____

Relationship: _____

Customer Signature/
Authorized Signatory(ies)

Date

Relative means any immediate ascendant, any spouse, former spouse of any such ascendant, any brother/sister if any such spouse or former spouse; any immediate descendant, any spouse or former spouse of any such descendant; any brother/sister, aunt/uncle, any nephew/niece, any first cousin, any spouse or former spouse, any immediate ascendant of any such spouse or former spouse, and any brother/sister of any such spouse or former spouse, any step child, adopted child. (this is for customers' reference only. For details, please refer to Part XV of Banking Ordinance, Cap.155)

《與本行*僱員/董事關係聲明表格》
(只適用於貸款客戶)

*星展銀行(香港)有限公司或其母公司星展銀行有限公司或其任何其他子公司

請將已填妥及簽署之聲明表格交回至：香港郵政總局信箱 400 號

<p>(適用於個人客戶)</p> <p>客戶名稱:</p> <p>_____</p> <p>香港身份證/護照號碼:</p> <p>_____</p>	<p>(適用於借款公司)</p> <p>借款公司:</p> <p>_____</p> <p>商業登記 / 公司註冊號碼:</p> <p>_____</p> <p>於借款公司的有關或關連人士全名:</p> <p>_____</p> <p>_____ (持有職位)</p>
--	--

本人/吾等現為/將於 2017 年 9 月 9 日或以後成為星展銀行(香港)有限公司或星展銀行有限公司或其任何其他子公司之董事或僱員之親屬/配偶:

相關董事或僱員之英文姓名 _____
關係 _____

客戶簽署/授權簽署

日期

親屬指任何直接祖先，任何該等祖先的任何配偶或前配偶，以及任何該等配偶或前配偶的任何兄弟姊妹；任何直接後裔，任何該等後裔的任何配偶或前配偶；任何兄弟姊妹、伯父、伯母、叔父、叔母、舅父、舅母、姑丈、姑母、姨丈、姨母、侄、侄女、甥、甥女，及任何堂兄弟、堂姊妹、表兄弟、表姊妹；任何配偶或前配偶，任何該等配偶或前配偶的任何直接祖先，以及任何該等配偶或前配偶的任何兄弟姊妹、任何繼子或繼女、領養子女。(只供客戶參考。詳情請參閱《銀行業條例》155 章第 XV 部)